
 

   

Referat bestyrelsesmøde NØSD 
D. 23. november 2023 kl. 17.30-20.30 på Jebjerg Skole. 
Ordstyrer: Ole 
Deltagere: Anna-Britta, Ole, Claus, Bente, Søren, Britta, Christina, Pia, Jette, Sofie, Anette, 
Kirsten, Anne og Ann.  
Afd.ledere inviteres med: Malene, Dan, Hanne, Malene. 
Afbud: Jeppe 

 

Dagsorden Notater Referat 

Elevrådet • Elevrådet fremlægger 
om deres arbejde. 

-Skolebod. En succes indtil videre. Dette 
fortsætter. 
-sponsorløb i Breum. Der blev samlet 30.000 kr. 
ind som går til eleverne. Grundskolen tager måske 
på tur. Overbygningen vil fordele pengene på flere 
aktiviteter. Fastelavn, skøjtetur, uv(ultraviolet)-
sportsgren. 
-På juleklippedagen giver elevrådet æbleskiver. 
-Julefodbold afholdes. 

Orienteringer 

fra distriktsleder 

• Distriktsleder info 

• Rene Dahl Andersen. 

• Funktionsbeskrivelser. 

• Indkøbsstop 

• Kloge m2 

• Valg til bestyrelsen 

-Ann fortsætter som distriktsleder i NØSD indtil 
videre, men møder hver dag ind i Glyngøre. Ann 
står for bestyrelsen, økonomi, leder for afd. 
lederne og svære personalesager. Når der er en 
afklaring på sygemeldingen, så kommer der en 
udmelding. Afdelingslederne fordeler resten af 
opgaverne mellem sig.  
-Rene Dahl Andersen var ude og fortælle for 
overbygningen. Super godt foredrag som der 
kunne arbejdes videre med. 
-Funktionsbeskrivelser. Bilag. Disse er blevet 
opdateret.  
-Indkøbsstop: Alle kommunens institutioner er 
ramt af dette.  
-Kloge m2: Alle institutioner skal finde nogle m2, 
som kan undværes. Jebjerg afd. har sendt forslag 
ind. I Breum er der planer om at børnehave/SFO 
skal på skolen, så her sendes ikke forslag ind i 
denne runde. I Selde er der planer om, at der skal 
etableres en vuggestue på skolen, så her 
indsendes der heller ikke forslag i denne runde. 
-På næste møde planlægges valg til bestyrelsen. 
 

Siden sidst 

dagtilbud 

 -I Jebjerg er man med i Projekt Læseleg. Meget 
spændende. 
-I Selde/Breum: Det går efter planen og der 
arbejdes 

Siden sidst 

skole. 

 -Fursund: Der ansættes en lærer i stedet for en 
der går på pension. Der ansættes snarligst en 



pedel. Dejligt at der i denne periode har kunne 
trække på pedellen i Jebjerg. 
-Breum: LAN-party med knap 100 elever fra 
mellemtrinnet i NØSD. Der har været en del ud af 
huset aktiviteter. Fokus dag for 8. klasse.  
-Jebjerg: Mange aktiviteter bl.a. 
pædagogstuderende fra Thisted, der har kørt et 
playfull learning projekt. 

Økonomi • Orientering og kort 
gennemgang. 

-Økonomien er blevet gransket meget nøje flere 
gange. Der er ryddet op i mange ting. Det 
forventes at vi i år kun har et underskud på ca. 
185.000 kr. Dette er meget flot, da vi har haft 
store udgifter til ekstra lønninger. Fremadrettet 
(hvis det bliver et almindeligt år) kan der godt 
laves et resultat, hvor vi kan afdrage en god sum. 
-Økonomien hører til ved distriktslederen. Den har 
fyldt alt for meget hos personalet.  

Høring • Skoledistrikt flyttes. Se 
bilag. 

•  

-Ann skriver et høringssvar fra NØSD. Det er ikke i 
vores distrikt. 

Skole og dagtilbud deler sig 

Skole • Struktur. 

• Egenbetaling til lejrtur. 

-Strukturdebat: Der blev debatteret og drøftet 

nuværende situation og fremtidsperspektiver. Der 

mangles stadig visioner for hele Skive Kommunes 

skolevæsen. 

-Struktur i NØSD. Vi skal fortsætte med at tænke 

kreativ mht. arbejdskraft, ledelse, samarbejde. For 

at komme politikerne i forkøbet skal vi tænke i nye 

baner for at overbevise dem om vores 

eksistensberettigelse. 

-Når man har sin gang i NØSD som elever, 

forældre og personale, så kræver det, at man er 

engageret.  

-Lejrtur egenbetaling. Det var til debat om 

forældrerådene kan arrangere 

indsamlinger/indbetalinger, som går til lejrturen.    

Dagtilbud • Struktur. 

• Feriepasning 

-Der vil fremover være fællespasning mellem 

Breum og fursund fremover i ferieperioder, på 

skift mellem institutionerne, der vil blive meldt ud 

med årsplanen, hvor der er åbent de forskellige 

ferier. 

-I børnehaverne er der flest børn i Jebjerg i 

ferieperioderne, derfor passer de som 

udgangspunkt sig selv 

-Ferieklub for SFO-børn vil fortsat være i Jebjerg 

-Vi oplever fortsat meget stort frafald i 

ferieperioder, hvor børnene er tilmeldt, men ikke 

dukker op. Vi prøver at gøre forældrene 



opmærksomme på det ved hver ferieperiode, og 

skriver ud gentagende gange. 

-forældrene melder ikke børnene fri når deres 

børn ikke kommer i SFO og vi bruger mange 

ressourcer på at finde ud af om børnene kommer 

- det ulmer meget i Fursund ift. 

vuggestue/dagpleje, hvor skal de lade deres børn 

starte??? 

-Vi skal være bedre til at informerer forældrene 

om betydningen ved skolestart/børnehavestart  

Tid til de 

forskellige 

matrikler. 

• Vi deler os på de 3 by-

matrikler og drøfter om 

der er aktuelle emner vi 

skal have samlet op på. 

Ingen emner denne gang 

Opsamling • Fælles opsamling. Der blev samlet op. 

Evt.  Punkter til punktet ”Eventuelt” 

skal meldes i god tid, hvis de 

varer mere end 5 minutter. 

Ellers udsættes de til 

kommende møde. 

 

-Infomøde for kommende 7. årgang den 6/12 på 

Breum Skole.  

- 

Næste møde.  15/1 Breum Skole kl. 17.30-20.30 

 


